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Gaan onze inwoners, ondanks het goed scheiden 
van kunststofverpakkingen, een hogere afval-
stoffenheffing betalen? 
 
Schriftelijke vraag van de Fractie Kernachtig Wijchen 
ingediend 1 februari 2017 

 

Aanleiding: 

Eind november 2016 zijn er door leden van de Tweede Kamer aan 

de staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu vragen gesteld over 

een conflict tussen het verpakkende bedrijfsleven en gemeenten 

aangaande het inzamelen van kunststofverpakkingen.  

In de bijlage kunt u de vragen terug vinden.  

Op 23 januari 2017 stond in Binnenlands Bestuur over dit onder-

werp een artikel waarin staat dat het Afvalfonds Verpakkingen 

(nog) niet overgaat tot uitkering van de vergoeding. Voor Wijchen 

gaat dit mogelijk om een bedrag van ruim € 400.000,-.  

Het (gedeeltelijk) niet uitbetalen van de vergoeding zal grote finan-

ciële consequenties hebben waardoor de afvalstoffenheffing fors zal 

stijgen.  

Tijdens de gemeenteraadsvergadering over de begroting 2017 heeft 

Kernachtig Wijchen al haar zorgen kenbaar gemaakt over de verho-

ging van de afvalstoffenheffing met gemiddeld € 16,- per huisaan-

sluiting. Ook is er gevraagd naar een meerjarenbegroting zodat het 

beter inzichtelijk wordt wat de financiële verwachtingen zijn en wat 

de consequenties zijn voor eventueel nieuw beleid. Het zou een 

slechte zaak zijn dat onze inwoners ondanks het beter scheiden van 

het afval, geconfronteerd worden met een hogere afvalstoffenhef-

fing. 

 

Vragen: 

1. Is de gemeente op de hoogte van het conflict en de vragen die 

door deze leden van de Tweede Kamer zijn gesteld?  

2. Wat betekent het financieel voor de gemeente indien de beta-

ling over 7% KNV (kunststof niet verpakkingen) door het Afval-

fonds wordt teruggevorderd vanaf 1 januari 2015 en wat bete-

kent dat financieel voor de komende jaren? 

3. Klopt het dat er een extra sorteerslag moet worden gemaakt 

en indien ja, door wie worden deze meerkosten betaald? 

4. Wat wordt er momenteel gedaan met de PET-trays aangezien 

deze niet geschikt zijn voor hergebruik? 

5. Loopt de gemeente het risico om ook de vergoeding voor PET-

trays niet meer te ontvangen en wat betekent dit financieel 

voor dit jaar en de komende jaren? 

6. Wat betekent dit voor een eventueel invoeren van omgekeerd 

inzamelen? 
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Namens de fractie van Kernachtig Wijchen, 

 

Martijn Verharen 

 

 

Bijlage: Brief Ministerie van Infrastructuur en Milieu, Beantwoording 

Kamervragen van de leden Van Veldhoven (D66) en Van Tongeren 

(GroenLinks) over een conflict tussen het verpakkende bedrijfsleven 

en gemeenten aangaande het inzamelen van kunststof verpakkin-

gen. 


